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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.41.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:

Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri, etänä Zoomin kautta
Säde Lappalainen
Marimilla Hietava Paikalla kohdat 1-13.1
Verna Vihervuori
Rosa Myllysilta
Jesse Sironen
Maiju Asuja
Emma Salli
Veera Känsälä
Fanni Silvén
Emilia Hautamäki
Lilja Paakkanen



Reetta Sihto
Ingá Ryhänen Paikalla kohdat 1-8
Åsa Pihlström Etänä Zoomin kautta
Jenna Ala-Rantala Etänä Zoomin kautta, kohdat 1-7.1

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Tarkistetaan edelliset pöytäkirjat seuraavassa kokouksessa.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 2.2. Järjestettiin kaverisitsit osallistujia oli 101
2.2. Emma Salli ja Veera Känsälä kävivät vierailemassa Scandic Rosendahlissa ja Cityssä
vuosijuhlien paikkaa varten.
3.2. Kulttuurivastaava Emilia Hautamäki järjesti Yle Perjantain yhteislähdön, johon
osallistui kuusi henkilöä.



4.-5.2. Reetta ja Marimilla edustivat Sähkökillan vujuilla.

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 11 646,25€ (Huom! Summa ei ole ajantasalla, sillä pankkitunnukset eivät ole
toiminnassa)
Käteiskassassa nyt: 858,30€

7.1. Kauden 2022 tilinpäätöksen esittely
Esitys: Kauden 2022 rahastonhoitaja Jenna Ala-Rantala esittelee edellisen kauden
tilinpäätöksen. Nykyinen hallitus hyväksyy tilinpäätöksen.

Keskustelu: Edellinen rahastonhoitaja, eli nykyinen talousvastaava, esittelee edellisen
kauden tilinpäätöstä. Edellisellä kaudella tehtiin lisätalousarvio syyskuun paikkeilla.
Tilinpäätöksestä voidaan nähdä toteutuneita kuluja ja tuloja. Käydään läpi esimerkiksi
muuttuneita nimikkeitä eri kategorioille. Tilinpäätöksestä löytyy myös selitteet erilaisille
taloustapahtumille. Lisäksi pohdintoja yhdistyksen rahankäytöstä.

Päätös: Hallitus hyväksyy tilinpäätöksen sellaisenaan.

7.2. Collegepaitatilaus
Esitys: Käydään läpi, missä vaiheessa collegepaitojen tilaus on.

Keskustelu: Collegepaitoja ollaan tiedusteltu kolmesta paikasta. Aiemmin paidat ovat
olleet noin 30 euroa. Odotetaan vielä vastausta muista paikoista, sekä otetaan yhteyttä
uusiin.

Päätös: Esityksen mukaan.



8. Kauden 2022 toimintakertomuksen esittely
Esitys: Esitellään edellisen kauden toimintakertomus ja hyväksytään se.

Keskustelu: Edellisen kauden puheenjohtaja Ingá Ryhänen käy läpi edellisen vuoden
toimintakertomuksen. Hallituksen jäseniä on neuvottu perehtymään kertomukseen myös
etukäteen. Covid-19-viruksen vaikutukset eivät ole enää edellisenä vuotena olleet yhtä
merkittävät, mitä sitä edeltävinä.
Nähdään, että toimintasuunnitelma on pääosin toteutunut, mutta että kehitystyön on
oltava jatkuvaa. Uudet kokeilut, kuten tapahtumatiimi, ovat koettu onnistuneeksi.
Käydään läpi syvemmin myös tilinpäätöksessä esiin tulleita asioita. Lisäksi katsastetaan
reettoreiden pestejä hallituksessa ja sen ulkopuolella.
Erilaisia yhteistöitä halutaan kehittää. Edellisenä vuotena on ollut paljon onnistuneita
tapahtumia ja kampanjoita.
Ainejärjestölehti-Rehtin toiminta edistynyt paljon, jatketaan samaa linjaa.
Palaute jäsenistöltä on ollut pääosin positiivista ja hallituksen keskinäinen ilmapiiri hyvä.

Päätös: Hyväksytään toimintakertomus.

9. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehtin toiminta on lähtenyt hyvin käyntiin. Ensimmäinen tapaaminen oli
onnistunut. Selvitetään erilaisia juoksevia asioita, esimerkiksi taittoon liittyen.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla. Keskustellaan vuosijuhlien budjetista ja inflaation
vaikutuksesta siihen sekä juhlien alustavasta vierasmäärästä.

Keskustelu: Ollaan käyty katsomassa erilaisia paikkoja vuosijuhlien järjestämiseksi.
Scandic Rosendahlista pidettiin hyvänä, ja sen tarjous oli kohtuullinen. Inflaation



vaikutukset mietityttävät, sillä budjetti on edellisiin vuosijuhliin nähden pienempi.
Vieraiden määrää ja ruoan sisältöä mietitään.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 Vujutiimin kasaaminen
Esitys: Vujutiimin haku oli auki 18.-27.1.2023. Tiimiin haki 8 henkilöä, jotka kaikki
valittiin. Tiimin kanssa suunnitellaan ensimmäistä tapaamista.

Keskustelu: Tiimiin valittiin vuosijuhlatoimareiden lisäksi:
Anni Lauttia
Henna Alanko
Iida Päärnilä
Tessa Nikka
Tilda Sotka
Jutta Saikkonen
Lumi Hannula
Senni Mäki

Tiimin ensimmäinen tapaaminen on tällä viikolla.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Koulutuspoliittisia ilmoitettavia asioita ei oikeastaan. Reettorikahvien
ajankohdaksi lyöty lukkoon 21.2. Klo 10.
Sopo selvittelee verenluovutuskampanjaa.

Päätös: Esityksen mukaan.



12. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Ensimmäiset yhteydenotot yrityksiin tehty, vastauksia odotetaan, ja jatketaan
yhteydenottoja.
Sidosryhmäjutut hyvin käynnissä.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.2 Budjetoidaan mentorointiohjelman välitapaamiseen

Esitys: Budjetoidaan 12 euroa mentorointiohjelman välitapaamisen tarjoiluihin.

Keskustelu: Välitapaamiseen evästä, keksejä ja pullaa ja kahvia.

Päätös: Budjetoidaan 12 euroa välitapaamiseen.

12.3. Ehdotuksia Viesti ry:n webinaarin aiheeksi

Esitys: Viesti ry:n kanssa voisi lähteä järjestämään Reettoreille suunnattua
työelämäwebinaaria. Keskustelua mahdollisista aihe-ehdotuksista. Viesti ry on myös
järjestämässä helmikuun lopulla kaikille opiskelijoille avointa webinaaria otsikolla
"Harkkahakua vai hakuammuntaa" eli yhteistyöwebinaariin voisi keksiä jonkin toisen
aiheen.

Keskustelu: Teema yleisessä webinaarissa on sama, kuin edellisenä kertana. Webinaari on
kaikille avoin, mutta reettoreille mahdollisuus toiseen. Toivotut aiheet voivat olla
laajempiakin. Käytännönläheisyyttä toivotaan. Ajankohta on vielä avoin, tapahtuu
keväällä.

Päätös: Esityksen mukaan.



13. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Tapahtumatiimin haku
alkoi. Black and White -tapahtuma edistyy.

Keskustelu: Reettorit jäällä -luistelutapahtuma on huomenna, mutta vetäjä Åsa on
kipeänä. Emilia lupautuu sijaistamaan.
Black and White -tapahtumaan/”appro” varattu Bricks jatkopaikaksi. Bommarissa
rastityyppinen tapahtuma. 350 osallistujaa ja 16 rastia. Tiistaina 8.3.2023. Tapahtuman
osallistumismaksu 3€, jatkoilla maksullinen narikka.
Tapahtumatiimiin on hakenut kaksi henkilöä.
Mahdolliset poikkitieteelliset Euroviisu-sitsit?

Päätös:   Esityksen mukaan.

13.1. Sitsit Prodekon kanssa
Esitys: Aallon tuotantotalouden kilta Prodeko on kiinnostunut järjestämään yhteissitsit
22.3. Keskustellaan sitsien järjestämisestä ja käytännön asioista.

Keskustelu: Prodeko tekemässä excun Tampereelle, kiinnostuneita sitseistä. Osallistujia
olisi 30hlö/ainejärjestö. Keskiviikkona 22.3.2023. Maiju Asuja hallituksen ulkopuolelta
ja Prodekon yhteyshenkilö järjestävät, apukäsien kanssa. Tapahtumapaikkaa pohditaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.2 Pulkankääntäjäiset budjetointi

Esitys: Pulkankääntäjäiset pidetään 15.2. Klo 17 Saukonpuistossa. Jatkopaikaksi on
valittu TOAS Ilmari. Jatkopaikassa olisi tarkoitus tarjota pientä purtavaa mäenlaskijoille,
jotka maksetaan puoliksi Vostokin kanssa. Budjetoidaan 30€ tapahtumaan.

Keskustelu: Herkkuja osallistujille!



Päätös: Budjetoidaan 30 euroa tapahtumaan.

13.3 Ääniaallot

Esitys: Keskustellaan Ääniaalloista. Ainejärjestöille on lähetetty viestiä ja laiva varattu.
Risteilyn ajankohdaksi varmistui 18.-19.3.

Keskustelu: Laiva on varattu la-su 18.-19.3. Lähtö Helsingistä. Comedia ja Parku ovat
ilmoittaneet olevansa mukana. Muita odotetaan. Ilmoittautuminen alkaa ensi viikon
maanantaina. Hinta tulee olemaan 58 euroa. 3.3. On maksun deadline Viking Linelle.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Autekin tuutorivastaavan kanssa ollaan oltu yhteyksissä syksylle uudesta
tapahtumasta. Tuutorihaku päättyy tänään, odotetaan innolla hakijoiden määrää. Valitut
tuutorit tulee ilmoittaa Trey:lle 24.2. Mahdolliset haastattelut ennen tätä.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Hallitusesittelyt alkoivat Instagramissa tänään.

Päätös: Esityksen mukaan.



15.1 Nettisivuihin budjetointi

Esitys: Nettisivujen vuosittainen maksu on noin 103€. Lisäksi nettisivujen ja sähköpostin
tila on lopussa. Seuraava taso tilauksessa olisi 5GB tilaa, kun nykyinen on 2GB.
Kuukausimaksu nousisi 6,9 eurosta 10,9 euroon. Budjetoidaan nettisivujen vuosimaksuun
sekä lisätilaan.

Keskustelu: Nettisivuilta tullut lasku, Reetta hoitaa.
Tilanpuutteen vuoksi kk-maksun nostaminen olisi n. 50? euron lisäkulu vuositasolla.
Budjetoidaan mieluusti varmuuden vuoksi enemmän, 200 euroa.

Päätös: Budjetoidaan 200 euroa nettisivuille lisätilan ostoon.

15.2 Tapahtumainfojen siirto nettisivuille

Esitys: Nettisivuilla on kokeiltu uutta tapahtumasivua, joka on esitelty tapsoille.
Keskustellaan, aletaanko laittamaan tapahtumainfot nettisivuille, ja miten hoidetaan
siirtymä Facebookista nettisivuille.

Keskustelu: Tapahtumainfon siirtäminen nettisivuille selkeyttäisi tapahtumista
informoimista. Tällöin päästäisiin pikkuhiljaa siirtymään pois Facebookista, ja enemmän
kävijävirtaa nettisivuille. Siirtymäajaksi koetaan sopivaksi kevät 2023, jolloin tapahtumat
olisivat niin nettisivuilla, kuin Fb:ssä. Käydään läpi erilaisia ominaisuuksia
tapahtumasivusta, esim. Onko mahdollista lisätä tapahtuma omaan kalenteriin.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Ei ole kansainvälisyyteen liittyviä asioita.

Päätös: Esityksen mukaan.



17. META
Kyykkäharjoitukset??? Etsitään kyykkäsetti?
Reetta pyytää maksua hallituksen kyykkäosallistumisesta sitten myöhemmin.
Kaikki haluaa kotiiiiin!

18. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.08.

Pöytäkirja hyväksytty
20.02.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


